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ACTA DE LA SESSIÓ CONSTITUTIVA DEL PLE DEL CONSELL DEL DISTRICTE 3 DE 
L’AJUNTAMENT DE SABADELL 
 
 
Identificació de la sessió 
 
Núm. de la sessió: 01/2011 
Caràcter: ordinari 
Data: 20 d’octubre del 2011 
Horari: de 19.30 a 20.15h 
Lloc: Auditori del Centre Cívic de Ca n’Oriac 
 
 
Assistents 
 
Juan Carlos Sánchez Salinas, president 
Eusebio García Fernández, vocal del PSC 
Manuel Calzado Corona, vocal del PSC 
Manuel Robles Fernández, vocal del PSC 
Pedro López Abad, vocal del PSC 
Antonio Recio Prats, vocal de l’AV de Torreguitart 
Eduardo Torres Riquelme, vocal de l’AV de Sant Julià 
Emilio López Sánchez, vocal de l’AV de Ca n’Oriac 
Francisco Vera Martín, vocal de l’AV de Can Deu 
Juan Antonio Artero Siles, vocal de l’AV de La Roureda 
Dolores Paez Gallardo, vocal de l’AV de La Plana del Pintor 
Antonio Muela Cuerpo, vocal de l’AV del Torrent del Capellà 
Mhamed Aolad Aissa, vocal de les entitats culturals 
Francisco Hermoso Moreno, vocal de les entitats esportives 
José Antonio Párraga Marín, vocal de les entitats esportives 
José Rejas Piqueras, vocal de les entitats esportives 
Juan Noguera Cerón, vocal de les entitats regionals 
Ana Almendro Perez, vocal de les entitats educatives 
Francisco Lobato Álvarez, vocal del grup altres entitats 
Mamadou Diallo, vocal del grup altres entitats 
Miguel Ángel Tello Corredera, vocal de les entitats de comerciants 
Antoni Vidal i Ruíz, representant de CIU (5%) 
Antoni Murcia Navarro, representant de ES (5%) 
Emili Tapias Sola, secretari general de l’Ajuntament 
 
Altres assistents: 
 
Pere Güell Gavilán, coordinador del districte  
Jordi López Bonet, tècnic de territori del districte 
Públic assistent  
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Absents 
 
Carmen Berbel Navarro, vocal dels centres d’atenció primària 
M. Àngels Hortelano García, vocal dels centres d’atenció primària 
 
Excusen l’absència: 
 
Ramón Burgués Salse, vocal regidor de la llista més votada de la ciutat 
José Giménez Hernández, representant del PP (5%) 
Júlia Saiz Muñoz, vocal de les entitats culturals 
Iluminado Ondoño Brigido, vocal de les entitats esportives 
 
 
Ordre del dia 
 
1. Constitució del Consell del Districte. 
2. Elecció dels representants als Consells de Ciutat, Esports, Salut, Consell Escolar 

Municipal i Igualtat Dona-Home. 
3. Calendari de reunions 2011-2012. 
 
Atès que existeix el quòrum de constitució que estableix l’article 12 del Reglament municipal 
dels consells de districte, de 30 d’abril de 1997, el president declara oberta la sessió. 
 
 
Desenvolupament de la sessió 
 
El senyor Juan Carlos Sánchez, dóna la benvinguda als assistents a l’acte i fa referència a les 
notícies del comunicat de la banda terrorista ETA sobre la finalització de la lluita armada. 
 
El senyor Juan Carlos Sánchez explica que es preveu un mandat difícil des del punt de vista 
econòmic, però que no ho ha de ser des del moviment associatiu. Ha d’existir una 
col·laboració entre Ajuntament i entitats, destaca que el districte 3 és dipositari d’una 
experiència associativa molt important, i aquesta experiència s’ha de fer valer. Demana debat 
i participació dins del Ple del Consell de Districte. Es té la intenció de moure els Consells de 
Districte per diferents seus del districte, igual que s’ha fet en el darrer any. 
 
A continuació inicia la sessió del Consell amb l’ordre del dia. 
 
 
1. Constitució del Consell de Districte 

 
El senyor Juan Carlos Sánchez Salinas, Tinent d’Alcalde de l’Àrea de Presidència i 
Servei a les Persones, dóna la paraula al senyor Emili Tapias Sola, secretari general de 
l’Ajuntament de Sabadell, qui procedeix a fer la lectura del dictamen i a nomenar els 
components del Consell del Districte 3 assistents a l’acte. Tots els membres del Consell 
signen el rebut de la notificació de l’acord de la Junta de Govern Local, del qual se’ls 
dóna un original. 
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2. Elecció dels representants als Consells de Ciutat, Esports, Salut, Consell Escolar 
Municipal i Igualtat Dona-Home 

 
El senyor Juan Carlos Sánchez explica que a continuació s’han d’escollir els membres 
representants del Consell del Districte 3 en els diferents consells sectorials. 
 
Pren la paraula el senyor Emilio López, representant de les entitats veïnals, comenta 
que en el Consell de Salut fora interessant que el representant fos un membre de les 
entitats veïnals.   
 
El senyor Manuel Calzado, representant dels partits polítics, i representant del Consell 
en el Consell de Salut de la legislatura anterior, comenta que no vol seguir com a 
representant, que és una tasca que necessita de més dedicació que la que va poder 
realitzar. 
 
El senyor Juan Carlos Sánchez demana si hi ha voluntaris per als diferents consells. 
 
El senyor Miguel Angel Tello Corredera, representant dels comerciants es proposa pel 
Consell de Ciutat, la senyora  Dolores Paez Gallardo, representant de les entitats 
veïnals,  es proposa pel Consell de Salut,  els senyors Francisco Hermoso Moreno i 
José Rejas Piqueras, representants de les entitats esportives, es proposen pel Consell 
d’Esports, el senyor president comenta que només pot haver un representant, el senyor 
Francisco Hermoso Moreno, retira la seva proposta, la senyora Ana Almendro  Pérez, 
representat  de les entitats educatives, es proposa pel Consell Escolar Municipal, queda 
vacant el representant del Consell d’Igualtat Dona – Home. 
 
El senyor Juan Carlos Sánchez convida a tots els presents a fer ús de les possibilitats 
que dóna el Districte i el Consell de Districte, destaca la importància dels òrgans 
consultius territorials. 
 
 

3. Calendari de reunions 2011-2012 
 
El senyor Juan Carlos Sánchez explica als vocals del Consell que tenen una carpeta 
amb el Reglament Municipal dels Consells de Districte i el calendari de reunions, 
avança que la data proposada pel 13 de desembre no serà possible, ja es comunicarà 
als vocals la data nova. 
 
 

El president aixeca la sessió, de la qual, com a secretari general, estenc aquesta acta. 
 

El secretari general     Vist i plau 
       El president 


